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WNIOSKI, POSTULATY I ZAPYTANIA 

 

Komisji RM nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej z posiedzenia,  

które odbyło się w dniu 18 sierpnia 2020 roku – Protokół nr 18/2020. 

 

 

1. Projekt uchwały nr 96/2020 w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok – zmiany w działach: 600, 

700 i 900 – komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
2.  Odnośnie uchwały nr XX/217/20 Rady Miejskiej w Czerwionce-Leszczynach z dnia 29 maja 

2020 roku w sprawie wystąpienia z kolejnym apelem do Województwa Śląskiego o przebudowę 
Drogi Wojewódzkiej nr 925, a także w nawiązaniu do dyskusji w tym temacie, komisja wnosi do 

Rady Miejskiej Mikołowa o wystąpienie do Województwa Śląskiego z dwoma apelami 

dotyczącymi koniecznej przebudowy dróg wojewódzkich przebiegających przez teren gminy 

Mikołów – DW 925 oraz DW 928. 

 

3. Odnośnie dyskusji w sprawie proponowanych przez spółkę CPK nowych tras kolei dużych 

prędkości – wariant mikołowski, komisja wnosi do Rady Miejskiej Mikołowa o podjęcie 

w formie uchwały kolejnego oświadczenia w sprawie sprzeciwu wobec wariantu trasy linii 

kolejowej przebiegającego przez teren Mikołowa. 

 

4. Odnośnie tematu złożonej do Urzędu Miasta petycji mieszkańców ul. Dzwonkowej, komisja 

wnosi do Burmistrza Mikołowa o przekazanie do wiadomości komisji kopii odpowiedzi, która 

zostanie udzielona na ww. petycję. 
 

5. Odnośnie korespondencji mailowej mieszkańca Mikołowa pana Mariusza Winiarskiego 

w sprawie powiadamiania o planowanych przerwach w dostawie prądu, komisja wnosi 

o przesłanie ww. korespondencji do przedsiębiorstwa TAURON Polska Energia. 

 

6. Radny Andrzej Sukiennik zwrócił się do Burmistrza Mikołowa z zapytaniem, na jakim etapie 

jest sprawa remontu drogi ul. Malinowej w Borowej Wsi? 

 

7. Radny Adam Zawiszowski zwrócił się do Burmistrza Mikołowa z prośbą o rozwiązanie 

problemu braku dostępu do wody dla psów korzystających z wybiegu. Zaproponował rozważenie 

możliwości zapewnienia dostępu do wody poprzez dostarczenie jej z pobliskich budynków 

gminnych. Ponadto poruszył kwestię braku misek na wodę dla psów, które były wystawiane 

w poprzednich latach na rynku. 

 

8. Radna Aneta Esnekier poruszyła temat bezpieczeństwa w rejonie przejść podziemnych na Recie 

i zwróciła się do Burmistrza Mikołowa z prośbą o rozważenie możliwości montażu 

monitoringu bądź znalezienie innego sposobu na zwiększenie poczucia bezpieczeństwa 

mieszkańców w tym miejscu. 

 

9. Radna Ewelina Kukla zwróciła się do Burmistrza Mikołowa z prośbą o uprzątnięcie 

nagromadzonych śmieci oraz montaż kosza w rejonie nieczynnego baru przy ul. Św. Wojciecha, 

mieszczącego się w tzw. budkach. 

 

10. Radna Katarzyna Syryjczyk-Słomska zwróciła się do Burmistrza Mikołowa z prośbą 

o interwencję w sprawie odpadów składowanych przy sklepie Tesco, które pod wpływem 

temperatury zaczynają śmierdzieć. 
 Przewodniczący 

 Komisji RM nr 3 

 

 Łukasz Ryguła 


